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مرغ ایلام بر لب بام همسایگان
ســپهرغرب، گروه خبر: گویی داستان 
پایانی  ایلام  استان  در  مرغ  کمبود  معضل 
ندارد و این پرنده خانگی و البته پرمصرف 
قصد نشستن بر سر ســفره مردمان این 
سامان را ندارد و باید با خون دل و اندکی 

شانس آن را بیابی.
طی ماه های گذشــته تاکنون، موضوع مرغ 
به یکی از پرچالش ترین مباحث صنفی اســتان 
ایلام بــدل شــده به گونه ای کــه در مقاطعی 
پای مسؤولان ارشد اســتان ازجمله استاندار و 

دادستان نیز به این موضوع باز شد.
هرچنــد تمام تلاش متصدیــان مرغ، ایجاد 
آرامشی در بازار ســودازده این پرنده زبان بسته 
است اما بازهم ناملایمات روزگار، کارشکنی های 
برخی ســودجویان داخل استان و عدم رعایت 
رســم همســایگی در تعیین قیمت یکسان و 
کشــوری توسط استان های همسایه باعث شده 
که مرغ در اســتان ایلام به جایی پرواز کند که 

دست کمتر خریداری به آن برسد.
نایــاب یا کمیــاب بودن مــرغ و در پاره ای 
از ایــام گرانی قیمــت آن باعث ملول شــدن 
مصرف کنندگان و حتی ســردرگمی مسؤولان 
برای چاره اندیشــی در خصــوص حال ناخوش 

وضعیت آن شده است.
بــا توجه بــه قیمت فزاینده و ســر به فلک 
کشــیده گوشــت قرمز، مــردم از کمبود مرغ 
به عنوان ماده خوراکی جایگزین گوشــت قرمز 
نــالان و معترض هســتند و مســؤولان نیز از 
قاچاق مرغ به اســتان های همسایه و کارشکنی 
همسایگان در تحریف قیمت های مصوب ستاد 

تنظیم بازار مرغ گلایه دارند.
در ماه هــای اخیــر، مرغ اســتان حال وروز 
خوشی ندارد و گرفتار ناملایماتی شده به گونه ای 
که اقشــار ضعیف جامعه که امکان خرید مرغ 
به جای گوشت قرمز برایشان مهیا بود توان تهیه 

این ماده خوراکی را ازدست داده اند.
مدت هاست که مرغ ایلام پرواز کرده، بر لب 
بام همســایگان نشسته و ســفره ساکنان خانه 
همســایه ها را رنگین و خوش طعم می کند و در 
پــاره ای از اوقات ماجرای مــرغ ایلام هم تکرار 
حکایت دست ما کوتاه و خرما بر نخیل می شود.
البته مســؤولان و متصدیان مرغ در تلاش 
مضاعف هســتند تا این مشــکل را با همراهی 
و مشــارکت همدیگر حل وفصــل کنند تا بازار 
مصرف مرغ استان تأمین و مازاد آن صادر شود.
     خروج مرغ زنده و کشتار شده از 

ایلام ممنوع است
معــاون هماهنگی امور اقتصادی اســتاندار 
ایلام گفت: در راستای تأمین گوشت مرغ مورد 
نیاز مردم اســتان خروج مرغ زنده و کشتار روز 

از استان تا اطلاع ثانوی ممنوع است.
حیدر نعمتی چندی پیش در نشست تنظیم 
بازار استان، اظهار کرد: با توجه به اینکه برخی 
از مرغداران به دلیل اختلاف و همچنین افزایش 
قیمت مرغ از عرضه گوشت مرغ به بازار استان 
امتنــاع می کنند، به همین دلیــل خروج مرغ 

کشتار روز و مرغ زنده از استان ممنوع است.
وی ادامه داد: فعلًا مصوبه ستاد تنظیم بازار 
در راســتای افزایش قیمت مرغ به استان ابلاغ 
نشــده و تا زمانی که این مصوبه اعلام نشــود، 

هرگونه افزایش قیمت مرغ غیرقانونی است.
معــاون هماهنگی امور اقتصادی اســتاندار 
ایلام عنوان کرد: افزایــش قیمت مرغ تا اعلام 
صورت جلسه تنظیم بازار کشور مبنی بر افزایش 

و درصد آن منتفی است.

نعمتی خاطرنشان کرد: ســتاد تنظیم بازار 
کشــور در راســتای تثبیت قیمت و هماهنگی 
درزمینهٔ تعیین قیمت مرغ، مصوبه ای داشته که 
به زودی به همه اســتان ها ابلاغ می شود و این 
مصوبه در راستای افزایش قیمت دارای مبنای 

قانونی است.
وی از مرغداران اســتان خواســت تا ابلاغ 
این مصوبــه از افزایش قیمت مــرغ خودداری 
کنند و افزود: لیســت مرغدارانی که مرغ آن ها 
آماده کشتار است به قاضی دادگستری، نیروی 
فرمانــداران،  حکومتی،  تعزیــرات  انتظامــی، 
دستگاه های جهاد کشــاورزی و صنعت، معدن 
و تجارت اعلام شــده و امروز گروهی متشکل از 
نماینده این دســتگاه ها برای بررســی وضعیت 

مرغداری ها به بازدید می روند.
معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار ایلام 
تأکید کرد: هدف از این بازدید برخورد نیســت 
اما با توجه بــه اینکه مرغــداران از یارانه های 
دولتی و نهاده های دامی اســتفاده کرده اند اگر 
حاضر به همکاری برای تأمین مرغ مردم استان 
در بازار نشــوند در صورت عــدم عرضه با آن ها 

برخورد قانونی و تعزیری انجام خواهد شد.
نعمتی از اتحادیه مرغداران و همه مرغداران 
اســتان خواست که برای پیشــگیری از کمبود 
مرغ در بازار تا اعلام نهایی قیمت تصویب شــده 
قیمت مرغ از ســوی ســتاد تنظیم بازار کشور 
همچنان مرغ مورد نیاز مردم را با قیمت قبل به 

مردم عرضه کنند.
     اولویت مرغداران و توزیع کنندگان 

رفع نیاز بازار استان است
در این راستا رئیس سازمان صنعت، معدن و 
تجارت استان ایلام نیز گفت: به همه مرغداران 
نیاز  درصورتی که  ابلاغ شــده  توزیع کنندگان  و 
مصرف داخلی استان تأمین نشود اجازه هرگونه 
صادرات مرغ به دیگر نقاط کشور به آن ها داده 

نمی شود.
یارالــه نصیری عنوان کــرد: مرغداران حق 
عدول از نرخ هــای مصوب ســتاد تنظیم بازار 
کشور و افزایش خودسرانه قیمت یا عدم تحویل 

مرغ به کشتارگاه را ندارند.
وی تأکید کرد: آخرین نرخ تمام شده مصوب 
برای خریدار، 12 هزار و 900 تومان است که در 
این قیمت نهایی سود و هزینه های چرخه تولید 
مرغ اعم از مرغدار، کشتارگاه، توزیع کننده های 

کل و جزء و خریدار لحاظ شده است.
نصیــری اضافه کرد: ایــن قیمت مصوب از 
سوی ســتاد تنظیم بازار کشــور کارشناسی و 
همراه با بررســی وضعیت تولیــد و هزینه های 
مصرفــی این حوزه انتخاب شــده و مورد تأیید 

نهایی دستگاه های عضو ستاد قرار گرفته است.
     نابســامانی وضعیــت مرغ ایلام 
حاصل نرخ شــکنی مرغداران استان های 

همسایه
رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان ایلام 
نیز گفت: نابســامانی های ایجادشــده در بازار 
مرغ اســتان ایــلام در ماه های اخیــر به علت 
بازار مرغ استان های  نرخ شکنی های موجود در 

هم جوار است.
سید محمدتراب میری تشریح کرد: با توجه 
به اینکه میزان تقاضا و عرضه مرغ در استان های 
هم جوار کرمانشاه، لرستان و خوزستان بیش از 
اســتان ایلام است این استان ها برابر با تقاضای 
بــازار اقدام به فروش مــرغ بالاتر از نرخ دولتی 

کرده اند.
وی تصریح کرد: همین عوامل باعث شــده 

که مرغداران استان ایلام تمایلی به عرضه مرغ 
بــا قیمت مصــوب به کشــتارگاه نکنند و مرغ 
استان از مبادی مختلف رسمی و غیررسمی به 

استان های دیگر ارسال شود.
بــه گفته میری تفاوت قیمــت در بازار مرغ 
اســتان ایلام با اســتان های هم جوار سه هزار 
تومان در هر کیلوگرم بوده که با توجه به مقادیر 
بالای عرضه مرغ، این رقم برای مرغداران بسیار 

بالا است.
     مبارزه با قاچاق کالاهای ضروری 

از اولویت های پلیس راه است
فرمانده پلیس راه استان ایلام نیز اظهار کرد: 
تمــام مبادی خروج و ورود اســتان ایلام برای 
قاچاق ســوخت و هرگونه کالا یا محصول دیگر 
که فاقد مجوز و بارنامه قانونی باشــد به شــدت 

کنترل و بازرسی می شود.
ســرهنگ رضا همتــی زاده یــادآوری کرد: 
مبارزه بــا قاچاق از اولویت هــای کار نیروهای 
پلیس راه است و در راستای جلوگیری از خروج 
دام و مرغ از اســتان تاکنون مقادیر زیادی مرغ 

زنده از قاچاقچیان کشف و ضبط شده است.
وی بر نظارت بیشتر راه های مواصلاتی برای 
ممانعــت از خروج مرغ زنده یا کشتارشــده به 
خارج از اســتان ایلام تأکید کرد و افزود: مجوز 
بارنامه همــه خودروهای مجهز بــه یخچال و 

سردخانه به شدت کنترل می شود.
     امتناع از عرضه مرغ مشمول 70 

درصد جریمه می شود
مدیــرکل تعزیــرات حکومتی ایــلام نیز از 
برخورد قاطع با اخلالگران بــازار مرغ در ایلام 
خبــر داد و گفت: هرگونه امتنــاع مرغداران از 
عرضه مرغ به کشتارگاه به مثابه احتکار بوده و با 

افراد خاطی برخورد می شود.
نعمت اله بیرانوند پیش تر در گفت وگو با ایرنا 
اظهار کرد: بر اســاس ماده 11 قانون تعزیرات 
حکومتی، عدم عرضه مشــمول احتکار و اخلال 
در نظام اقتصادی کشور بوده و با برخورد قانونی 

تعزیرات حکومتی مواجه می شوند.
وی ادامــه داد: اکنون با توجــه به نیاز بازار 
و اینکه ضرورت عرضه مرغ به بازار محســوس 
اســت بنابراین نگهداری کالا به صورت عمده و 
امتناع از عرضه آن مشــمول 70 درصد جریمه 

قیمت کالا خواهد شد.
مدیرکل تعزیرات حکومتی ایــلام از مرغداران 
خواست که مرغ را با قیمت مصوب ستاد تنظیم بازار 
در اختیار اتحادیه و کشتارگاه قرار دهند و از افزایش 
قیمت به صورت خودسرانه امتناع کنند زیرا تخلف 

بوده و مشمول برخورد قانونی خواهد شد.
بیرانونــد افزود: اتحادیه لیســت مرغدارانی 
که از عرضه مرغ به کشــتارگاه امتناع می کنند 
را در اختیار دســتگاه قضا قرار داده و به محض 
مشــاهده هرگونه تخلف، تعزیرات حکومتی نیز 

برای افراد خاطی جریمه اعمال می کند.
وی هدف اصلی را حفظ ثبات و آرامش بازار 
و پیشگیری از افزایش قیمت و تعدی به حقوق 
مصرف کننــدگان و مردم اعلام و یادآوری کرد: 
از فروردین ماه ســال جاری تاکنون با واحدهای 
مرغداری که خلاف قانون و مصوبه ستاد تنظیم 
بازار عمل کرده انــد برخوردهای قانونی صورت 

گرفته است.
مدیرکل تعزیرات حکومتی ایلام بدون اشاره 
به پرونده های متشکله از متخلفان بازار مرغ در 
ایلام، اظهار کرد: هدف اصلی ما تشکیل پرونده 
و زدوبند نیســت بلکه هدف نظــم و آرامش و 
ثبات بــازار و جلوگیــری از هرج ومرج در بازار 

است.
بیرانوند اضافه کرد: افزایش قیمت به صورت 
خودســرانه ممنوع اســت و عــدم عرضه نیز 
مشــمول احتکار بوده و تا اعلام قیمت از سوی 
ستاد تنظیم بازار فعلًا اتحادیه و تولیدکنندگان 

حق افزایش قیمت ندارند.
وی ادامه داد: ملاک قیمت مرغ اعلام رسمی 
قیمت از ســوی ستاد تنظیم بازار کشور است و 
بازرســان تعزیرات با هرگونه افزایش خودسرانه 

برخورد قانونی انجام خواهند داد.
     تقاضا برای خرید مرغ بیشــتر از 

گذشته شده است
معــاون امــور بازرگانی و تجارت ســازمان 
صنعت، معدن و تجارت استان ایلام نیز عنوان 
کــرد: با توجه بــه اینکه قیمت گوشــت قرمز 
ســیر صعودی و روندی افزایشی داشته، تقاضا 
برای خرید مرغ بیشــتر از گذشــته نمود پیدا 

کرده است.
سعید شریفی افزود: به همین علت مرغداران 
باوجود نرخ های یکســان مصوب ســتاد تنظیم 
بازار کشــور اما به علت تقاضای زیاد بازار برای 
خرید مرغ، اقدام به افزایش خودســرانه قیمت 

این ماده خوراکی کرده اند.
متصدیان  نرخ شــکنی  کــرد:  یادآوری  وی 
صنعت مرغ در استان های هم جوار باعث ایجاد 
اختلال در بازار مرغ اســتان ایلام شده که البته 
دســتگاه های نظارتــی با کارشــکنی ها و افراد 
متخلف در این حوزه به شدت برخورد می کنند 
کما اینکه برای حدود 40 مرغدار پرونده تخلف 

تشکیل شده است.
شــریفی اذعان کرد: گروه های بازرســی و 
نظارت بــر مرغداری ها، کشــتارگاه ها، عاملان 
توزیــع، توزیع کنندگان و فروشــندگان خرد، 
همه روزه انجام می شــود و بیــش از 80 درصد 
این چرخه مورد پایش و نظارت کارشناســان و 
بازرسان ســازمان صمت و دستگاه های همکار 

قرار دارد.
     عمده مرغ ایلام به خارج از استان 

قاچاق می شود
رئیس هیئت مدیره اتحادیه مرغداران استان ایلام 
نیــز عنوان کرد: روند توزیع مرغ در مرحله خروج از 
کشتارگاه و تحویل به توزیع کنندگان عامل باید مورد 

نظارت و کنکاش بیشتری قرار گیرد.
عزیز قیصــوری تصریح کرد: تولیــد مرغ در 
اســتان ایلام کم نیســت و با رفع نواقصی چون 
تحویل مرغ به کشــتارگاه، عدم عرضه مرغ زنده 
به بازار، جلوگیری از خروج مرغ به خارج از استان، 
نظارت بر نحوه توزیع و فروش؛ مرغ تولیدی استان 

جوابگوی نیاز مصرف کنندگان خواهد بود.
وی ادامــه داد: متأســفانه در ماه های اخیر 
به ویژه ماه های فصل تابســتان، روند توزیع مرغ 
در ســطح بازار با اختلال جدی مواجه شــده 
به گونه ای که در پاره ای از ایام با کمبود و نایابی 

مرغ مواجه هستیم.
قیصــوری ابراز کرد: بــا توجه به قیمت های 
نامتعارف مرغ در اســتان های هم جــوار بعضاً 
تمایــل چندانی  توزیع کنندگان  و  مرغــداران 
به عرضه مرغ به بازارهای اســتان ایلام ندارند 
و محصول خــود را در دیگــر بازارها با قیمت 
بیشتری به فروش می رسانند و این روند موجب 

نابسامانی در وضعیت مرغ ایلام شده است.
رئیس هیئت مدیره اتحادیه مرغداران استان 
ایلام اظهار کــرد: باید نهادهای نظارتی بر روند 
توزیع و عرضه مرغ در سطح استان ایلام نظارت 

بیشتری داشته باشند.

چهاربانده شدن مسیر ایلام- مهران، خواب یا واقعیت؟
وعده هایی که هیچ گاه عملی نشد

که  سال هاست  خبر:  گروه  سپهرغرب، 
پروژه  تکمیل  وعده   مربوطه  مســؤولان 
چهاربانده کردن مســیر ایلام- مهران را 
می دهند؛ اما این طرح پس از چندین سال 

کماکان تکمیل نشده است.
چند ســالی است که شــاهد حضور میلیونی 
زائران حسینی در مرز مهران استان ایلام هستیم 
و بــا توجه به ارادت مردم، هرســاله بر تعداد زوار 
حسینی افزوده می شــود. با عنایت به استاندارد 
نبودن مسیرهای مواصلاتی استان، طی سال های 
اخیر به واسطه حضور زوار شاهد اقداماتی در حوزه 
راه ســازی این استان هســتیم که برخی از این 

پروژه ها کماکان تکمیل نشده اند.
انتظاراتــی کــه جهــت  از  صــرف نظــر 
تکمیــل پروژه هــای راه ســازی وجــود دارد، 
وعده های مســؤولان که هیچ گاه عملی نشده، 
نارضایتی هایی را برای مردم در پی داشته است.

مســیر ایلام- مهران به عنوان اصلی ترین راه 
تــردد زوار، یکی از پروژه هایی بــوده که چند 
سالی است تنها شــاهد وعده وعید در خصوص 
تکمیل آن هســتیم و هرسال تکمیل این پروژه 

به اربعین سال آینده موکول می شود.

اواســط سال 96 بود که اســتاندار ایلام در 
بدو ورود به ایلام دســتور بهسازی این مسیر را 
داد، هرچند بر اساس دستور استاندار این مسیر 
آماده و زیربار ترافیکــی رفت اما پس از مدتی 
به دلیل عدم توجه به کیفیت، شاهد کنده شدن 
آسفالت و بروز مشکلات و نقص های بسیاری در 

این مسیر بودیم.
بر اساس گفته اســتاندار، طی ماه های اخیر 
بنا بود پروژه ایلام- مهران تا اربعین امســال به 
پایان برســد اما این وعده عملی نشد و جمعه 
گذشته وزیر راه و شهرسازی تکمیل این پروژه 

را به اربعین سال آینده موکول کرد.
     اســتاندارد نبودن مسیر ایلام- 

مهران
فرزاد محبیان یکی از زائرانی که به اســتان 
ایلام آمده، گفت: چهارمین بار اســت که طی 
دوسال گذشته به  واسطه سفر به عتبات عالیات 
به استان ایلام و مرز مهران سفر می کنم و هربار 

شاهد وقوع تصادف هایی در این مسیر هستم.
وی اظهار کرد: این مســیر، استاندارد لازم 
را نــدارد و با توجه به بالا بــودن میزان تردد، 
گنجایــش این میزان تردد را ندارد و هرســاله 

وعده هایی در خصــوص تکمیل این پروژه داده 
می شود که تاکنون عملی نشده  است.

این زائر کــه از اصفهان به ایلام آمده در ادامه 
تصریح کرد: هرســاله زائران بسیاری از این مسیر 
تــردد می کنند، پس باید مســؤولان کشــوری 
و اســتانی در جهت تأمین ســلامت ایــن افراد 
محورهای مواصلاتی این استان را استانداردسازی 

کنند تا شاهد وقوع حادثه نباشیم.
     افزایش حوادث جاده ای مســیر 

ایلام- مهران در اربعین
محمد الماسی یکی از رانندگان مسیر ایلام- 
مهران نیز در این باره گفت: چندین سال است 
که در این مســیر تردد می کنم و در اکثر روزها 
تصادف های بســیاری در این مسیر پرپیچ وخم 
رخ می دهد که آمار این حوادث در ایام منتهی 

به اربعین افزایش می یابد.
وی با بیان اینکه آســفالت این مســیر که 
سال ها پیش انجام شــده به دلیل عدم کیفیت 
لازم از بین رفته، اذعان کرد: جای تأسف است 
مســیری که روزانه هزاران تــردد در آن انجام 
می شــود چنین وضعیت نامطلوبی داشته باشد 
به طوری که در همین روزهای اخیر شاهد وقوع 

حوادثی برای زوار در این محور بودیم.
     لزوم سرعت بخشــی در تکمیل 

پروژه
بــه گــزارش خبرگــزاری فــارس؛ با یک 
جســتجوی ســاده در گوگل می تــوان تعداد 
وعده هایی که مســؤولان تاکنون جهت تکمیل 
این پروژه داده اند را مشــاهده کرد، اما کماکان 

هیچ یک از وعده ها اجرایی نشده است.
با توجه به اهمیت استاندارد ســازی مســیر 
مواصلاتــی ایــلام- مهران در جهت تســهیل 
تردد زائران و همچنین صادرات کالا به کشــور 
عراق ضروری اســت مســؤولان و متولیان این 
طرح، روند تکمیل آن را ســرعت بخشند تا در 
ســال های آتی شاهد برگزاری هرچه پرشکوه تر 

کنگره اربعین باشیم.
در پایان امید است که با توجه به خبر وزیر 
راه و شهرســازی در این خصوص، مسؤولان با 
تخصیص به موقع اعتبار، روند ساخت این پروژه 
را سرعت بخشند و شاهد تکمیل این مسیر 60 
کیلومتری در اربعین سال آینده باشیم و وعده 
جدید وزیر راه و شهرســازی بــه عاقبت دیگر 

وعده های مسؤولان گرفتار نشود.

کاهش 20 درصدی تصادف های 
درون شهری در کردستان

ســپهرغرب، گروه خبــر: رئیس پلیــس راهور 
از کاهش 20 درصدی مجموع تصادف های  کردستان 
درون شهری و 21 درصدی تصادفات منجر به فوت در 

استان خبر داد.
بروز مرادی روز گذشــته در نشســت خبری با اصحاب 
رسانه استان در ســنندج، اظهار کرد: در پنج ماهه امسال، 
تصادف هــای منجر بــه فوت در اســتان 21 درصد کاهش 

داشته  است.
بــه گفته رئیــس پلیس راهــور کردســتان، درمجموع 
تصادف های درون شهری طی پنج ماهه نخست سال جاری 

20 درصد کاهش داشته است.
وی عدم رعایت حق تقدم را بیشترین دلیل تصادف های 
در حوزه شــهری کردســتان عنوان و تصریح کرد: بیش از 
300 هزار وســیله نقلیه و 100 هزار موتورسیکلت در سطح 

استان کردستان وجود دارد.
مرادی با عنوان این مطلب که فرهنگ ترافیک در استان 
روزبه روز در حال بهبود اســت، ادامه داد: اعتراض به جرائم 
در مدت زمان یادشده 56 درصد نسبت به مدت زمان مشابه، 

کاهش پیدا کرده است.
وی یادآوری کــرد: اگرچه در زمینه کنترل هوشــمند 
ترافیک نسبت به سایر استان ها پیشرفت خاصی نداشته ایم 
اما به صورت جدی پیگیــر کاهش حضور فیزیکی پلیس در 

برخوردهای ترافیکی هستیم.
رئیس پلیس راهور کردستان ابراز کرد: مرکز مانیتورینگ 
در مرکز اســتان در حال احداث است که به زودی راه اندازی 

می شود.
مرادی تصریح کرد: رویکرد پلیس، اعمال قانون در بخش 
راهنمایی و رانندگی نیست بلکه هدف اصلی فرهنگ سازی 

در زمینه رعایت قوانین و مقررات ترافیکی است.
وی افــزود: زمانی که از سیســتم مانتورینگ اســتفاده 
می شــود این ذهنیت برای کسی پیش نمی آید که پلیس به 

وظایف قانونی خود عمل نکرده است.
رئیس پلیس راهور کردســتان با بیان اینکه هرچند در 
حوزه فرهنگ ترافیک در استان کار شده اما تا نقطه ایده آل  
فاصلــه داریم، عنوان کرد: رانندگان ســرویس های مدارس 
حتماً متأهل و سرویس ها باید شرایط ویژه داشته باشند که 
در صورت عدم رعایت این موضوع اعمال قانون خواهد شد.

مرادی به طرح کارت پارک هم اشــاره کرد و گفت: این 
طرح برای این است که همه مردم به تناسب نیاز بتوانند از 

این ظرفیت استفاده کنند.
وی با بیان اینکه از انتقادات ســازنده استقبال می کنیم، 
خاطرنشــان کرد: انتقادهای ســازنده به نظر ما موجب رفع 

مشکلات و حساس سازی مسؤولان می شود.
مرادی یادآوری کرد: در خصوص کشــف حجاب توسط 
راننده یا سرنشین ها، توسط پلیس امنیت اخلاقی رسیدگی 
و بدون اینکه شــخص و ماشین را متوقف کنند با پیامک به 

شخص خاطی اعلام خواهد شد.
رئیس پلیس راهور کردســتان افزود: توســعه آموزش ها 
در راســتای ارتقای فرهنگ ترافیــک از اولویت های پلیس 
راهنمایی و رانندگی در سطح استان است که در این راستا 
واحــد فرهنگ ترافیک برای آمــوزش دانش آموزان در این 

زمینه از آغاز سال تحصیلی فعال می شود.

مدیرکل غله و بازرگانی کرمانشاه مطرح کرد:
خرید بیش از 15 هزار تُن کلزا 

از کشاورزان کرمانشاهی
ســپهرغرب، گروه خبر: مدیرکل غله و بازرگانی 
استان کرمانشاه از پایان خرید تضمینی کلزا در این 
استان خبر داد و گفت: بیش از 15 هزار تنُ محصول از 

کشاورزان خریداری شده است.
ماشاالله ارویسی اظهار کرد: از ابتدای خرید تضمینی کلزا 
تاکنون 15 هــزار و 840 تنُ کلزا توســط 19 مرکز خرید 

تضمینی خریداری شده است.
وی مبلــغ پرداختی مطالبات به کلزاکاران را 52 میلیارد 
و 470 میلیــون تومان اعلام کرد و افزود: این پرداختی ها از 

طریق بانک عامل انجام شده است.
مدیرکل غله و بازرگانی اســتان کرمانشــاه با بیان اینکه 
بیشــترین کلزای خریداری شــده مربوط به شهرستان های 
کنگاور و کرمانشــاه بوده اســت، تصریح کرد: اداره کل غله 
و بازرگانی اســتان نســبت به تحویل کلزا به تنها کارخانه 

فرآوری دانه های روغنی در کرمانشاه اقدام می کند.
ارویسی همچنین درباره خرید تضمینی گندم نیز عنوان 
کرد: تاکنون 546 هزار و 511 تنُ گندم از کشاورزان استان 

خریداری شده است.
وی ارزش گنــدم خریداری شــده را 944 میلیارد و 89 
میلیــون تومان اعلام و اظهار کرد: تمامی کشــاوزانی که تا 
هفته گذشته گندم را به اداره غله و بازرگانی تحویل داده اند، 

مطالبات آن ها پرداخت شده است.
مدیرکل غله و بازرگانی اســتان کرمانشاه با بیان اینکه 
خرید گندم توســط 80 مرکز خرید انجام شــده اســت، 
گفت: 63 هــزار و 773 تنُ گندم توســط مراکز دولتی، 
404 هزار و 914 تنُ توســط ســیلوهای بخش خصوصی 
و 77 هزار و 748 تنُ توســط مباشــرین تعاون روستایی 

خریداری شده است.
وی خاطرنشــان کرد: امســال مطالبات کشــاورزان در 

کوتاه ترین زمان ممکن به حساب آن ها واریز شده است.

خبــر

ضرورت حمایت قاطع 
از سرمایه گذاران و کارآفرینان

ســپهرغرب، گروه خبر: رئیس کمیسیون صنعت 
اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشــاورزی سنندج 
مورد حمایت  باید  کارآفرین  و  گفت: ســرمایه گذار 
قاطع مجموعه مسؤولان و بدنه اجتماعی قرار گیرند.

عطا جویا روز گذشــته در پنجمین نشســت کمیسیون 
صنعت اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی سنندج که 
به منظور بررسی روند بازرسی دفاتر مالی واحدهای صنعتی 
توسط حسابرسان سازمان تأمین اجتماعی و اتخاذ تصمیم 
برای رفع ایرادها برگزار شــد با انتقاد از نحوه بررسی دفاتر 
مالی واحدهای صنعتی توسط حسابرسان تأمین اجتماعی، 
اظهار کرد: به بازرســی معترض نیستیم و بر این باوریم که 

باید باشد.
وی خاطرنشــان کرد: اما این امر هم در ذات خود دارای 
چارچوب های منطقی است و انحراف از آن موجب تحمیل 
زیان های گسترده به اعتماد عمومی، نگرش جامعه به قانون 

و فعالیت های اقتصادی می شود.
رئیس کمیســیون صنعت اتاق بازرگانی، صنایع، معادن 
و کشــاورزی سنندج افزود: در بازرسی باید به دنبال تخلف 
رفت نه به بهانه بازرسی مشکل آفرینی کرد؛ برای نمونه یک 
فرد که به مدت محدود یک روزه در یک واحد صنعتی اقدام 
به تخلیه بار کرده، وجه دستمزد وی در دفاتر ثبت می شود.
جویــا اذعان کرد: بازرســان تأمیــن اجتماعی در زمان 
بازرســی به بهانــه  بیمه نکــردن فرد مذکور بــرای واحد 
اقتصادی، پرونده تخلف تشــکیل داده و بــه انواع مختلف 

آن ها را جریمه می کنند.
وی ادامه داد: سرمایه گذار و کارآفرین باید مورد حمایت 
قاطع مجموعه مسؤولان و همچنین بدنه اجتماعی باشد تا 
بتواند نقش خود در اشــتغال، تولید، تجارت و غیره درست 
اجرا کند، اما باعث تأســف است که در جامعه ما یا آن ها را 
ظالم و مســتکبر معرفی می کنیم و یا به بهانه های مختلف 
بر آن ها فشار وارد می کنیم و تا این فرهنگ و نگرش عوض 

نشود به هیچ جایی نمی رسیم.
رئیس کمیسیون صنعت اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و 
کشاورزی سنندج خاطرنشان کرد: زمانی که به سرمایه گذار 
احترام نگذاریــم و کارآفرین را رانت جــو بدانیم، قاچاق و 

پول شویی رشد می کند.

مدیر جهاد کشاورزی سنندج خبر داد:
تولید سالانه 192تن عسل

کلنی های زنبور عسل سرشماری می شوند

ســپهرغرب، گروه خبر: مدیر جهاد کشــاورزی 
شهرستان سنندج گفت: سال گذشته 192 تن عسل 

طبیعی توسط زنبورداران این شهرستان تولید شد.
به گزارش ســپهرغرب به نقل از روابط عمومی سازمان 
جهاد کشــاورزی استان کردستان، دادور ســهرابی از آغاز 
سرشــماری کلنی های زنبور عسل اســتان از ششم تا 19 
مهرماه خبر داد  و اظهار کرد: عســل و فرآورده های آن بعد 
از توت فرنگی، دومین محصول در شهرستان سنندج است.

وی افزود: امســال با همکاری چهار مرکز خدمات بخش 
سیروان، شویشه، حســین آباد و حومه با تعداد بیشتری از 
کارشناسان پهنه آمارگیری های کلنی های زنبورعسل انجام 

خواهد شد.
مدیر جهاد کشاورزی شهرستان سنندج در ادامه به زحمات 
زنبورداران و فعالیت های شبانه روزی آنان در این عرصه اشاره 
و تصریح کرد: امروزه پرورش زنبورعسل به مانند گذشته تنها 
باهدف برداشت عسل صورت نمی گیرد چراکه با همت فناوری 
و دانش نوین، تلاش زنبورداران و راهنمایی های کارشناســان، 
محصولات عمده ای چون بره موم و بسیاری از محصولات دیگر 
از زنبور تولید می شــود که بهره برداری از این موجود مفید را 

بسیار باصرفه تر کرده است.
ســهرابی در ادامــه یادآوری کرد: ســال گذشــته در 
شهرســتان ســنندج از 38 هزار و 833 کلنی زنبورعسل، 
811 کلنــی بومی و 38 هــزار و 22 کلنی مدرن، 192 تن 

عسل برداشت شد.
وی در پایان ســخنان خود خاطرنشان کرد: پیش بینی 
می شــود امسال عسل بیشتری برداشت شود که آمار کامل 

آن تا 20 مهرماه و بعد از سرشماری اعلام خواهد شد.

خبــر


